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Voor Vlaanderen. Voor Vooruitgang.

N-VA Zandhoven betreurt hautaine uithaal 
van burgemeester Luc Van Hove
Tijdens de gemeenteraad van oktober hekelde CD&V-burgemeester Luc Van Hove de ganse N-VA-fractie. 
Hij vond het onaanvaardbaar dat een N-VA-raadslid vroeg in de bestuursperiode vervangen werd en  
spelde de N-VA op een hautaine manier de les. De burgemeester verweet de N-VA een duivenkot te zijn dat 
zijn verantwoordelijkheden ontloopt. N-VA Zandhoven wil toch even de puntjes op de i zetten en betreurt 
de uithaal van de burgemeester.

Afdelingsvoorzitter Dieter Stulens reageert: “Het is niet de taak 
van een burgemeester om een oordeel te vellen over de privé-
situatie van een gemeenteraadslid van een andere partij. Als 
die afstand wil doen van zijn mandaat, is dat gekoppeld aan 
weldoordachte persoonlijke redenen die geheel tot de privésfeer 
behoren. Dergelijke reacties en zogenaamde ‘wijze levenslessen’, 
nota bene van de burgervader, zijn onaanvaardbaar.”

Felicitaties
De uithaal van de burgemeester is al helemaal pijnlijk omdat 
ook CD&V-schepen Hans Soetemans na slechts enkele maanden 
afstand deed van zijn mandaat, omdat dat niet langer combi-
neerbaar was met zijn job. “N-VA Zandhoven heeft toen op 
geen enkele manier de beslissing van de schepen aangevallen, 
integendeel. De felicitaties en het applaus tijdens de eedaflegging 

van de nieuwe schepen kwamen ook van onze partij én de  
andere oppositiepartijen, zoals het hoort.”

Respect voor álle Zandhovenaren
Een burgervader zou beter moeten weten. In zijn functie moet 
hij verzoenend optreden en respect tonen voor alle Zandhovenaren, 
ook die van de oppositie. “Het is dan ook jammer te moeten 
vaststellen dat de CD&V-burgemeester danig uit zijn rol valt. 
Het zou de burgemeester sieren om in de 
toekomst eerst de hand in eigen boezem 
te steken voor hij op zo’n hautaine manier 
anderen de les spelt”, besluit Dieter Stulens. 

Marijke Lambrechts legt eed af in gemeenteraad
Tijdens de gemeenteraad van oktober legde Marijke Lambrechts de eed af als gemeenteraadslid.  
Marijke volgt Emily Sterkmans op, die om persoonlijke redenen afstand deed van haar mandaat. 

Marijke Lambrechts reageerde opgetogen: “Ik ben al langer geëngageerd voor de N-VA in Zandhoven. Dat ik nu vanop de  
eerste rij constructief kan meewerken aan verbeteringen binnen onze mooie gemeente, maakt me 
enorm trots en fier.” 

Ook voorzitter Dieter Stulens reageerde: “Ik wil vooreerst Emily bedanken voor haar inzet voor onze 
afdeling. Het is bijzonder jammer dat ze omwille van persoonlijke redenen afstand moest doen van 
haar mandaat. Een beslissing die we betreuren, maar respecteren. Met Marijke komt er een enorm 
gedreven raadslid in de plaats. Ik ben er dan ook van overtuigd dat zij goed werk zal leveren voor de 
Zandhovenaar.”

 Dieter Stulens, voorzitter N-VA Zandhoven  

Klink samen met de N-VA 
op het nieuwe jaar

Vrijdag 17 januari 
om 20 uur 

Chalet Pulderbos (dorp)

Met verrassingsoptreden van een plaatselijke artiest.
Iedereen welkom!
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N-VA-voorstel weggestemd

Zandhoven wordt geen plasvriendelijke gemeente
Voor veel mensen is de nabijheid van openbare toiletten geen overbodige luxe.  
Gemeenteraadslid Ward Peeters deed daarom op de gemeenteraad voorstellen om 
van Zandhoven een plasvriendelijke gemeente te maken. Het gemeentebestuur  
wimpelde alle voorstellen af.

De nabijheid van openbare toiletten is niet alleen voor vrouwen en kinderen wenselijk, maar vaak ook voor mannen met  
bijvoorbeeld prostaatproblemen. Een toilet van een winkelier of een horecazaak kan soms soelaas brengen. Maar in onze  
kleinere deelgemeenten is het aantal horecazaken en winkels eerder beperkt. 

Momenteel is er enkel in Viersel een openbaar toilet dat bovendien enkel voor heren toegankelijk is. In de andere gemeenten  
ontbreekt het aan de nodige infrastructuur. “De N-VA wil dat er in de toekomst in iedere deelgemeente een openbaar toilet  
beschikbaar is”, zegt gemeenteraadslid Ward Peeters.

N-VA Zandhoven deed daarom vier voorstellen om van Zandhoven een plasvriendelijke gemeente te maken:
•  een openbaar toilet in iedere deelgemeente;
•  een kenteken bij alle gemeentelijke gebouwen waardoor mensen zien dat er een sanitaire voorziening is;
•  registratie van de openbare toiletten op de gemeentelijke app;
•  partner worden van de gratis app HogeNood, die je met de smartphone naar het dichtstbijzijnde  

toegankelijke openbare toilet loodst.

Helaas zag de bevoegde schepen het nut niet in van onze voorstellen. “Zelfs  
de gratis registratie voor de apps werd zonder een degelijk onderbouwde  
repliek weggelachen. Onbegrijpelijk en jammer”, besluit Ward Peeters.

N-VA wil jeugdbeleid verbeteren
De krant Het Nieuwsblad ging dit jaar op zoek naar de ‘Plezantste Gemeente’. Voor zijn jeugdbeleid scoorde 
Zandhoven 6,8 op 10. Er is dus nog ruimte voor verbetering. Gemeenteraadslid Monique Suls deed daarom 
twee voorstellen op de gemeenteraad.

•  Laat Zandhoven het charter ‘Goe Gespeeld’ ondertekenen. Goe Gespeeld 
zorgt sinds 2009 voor praktische tips en achtergrond over een heel aantal 
speelthema’s. Daarbij gaat het onder meer over openbare en groene speel- 
ruimte, het belang van goed spelen en waarom spelen geen overlast met zich 
mee hoeft te brengen. Goe Gespeeld is een gezamenlijk project van onder 
meer de Vlaamse Dienst Speelpleinwerk, Chirojeugd Vlaanderen, de Gezins-
bond, de KLJ, de KSA, Natuurpunt en Scouts en Gidsen Vlaanderen. 87 gemeenten ondertekenden het charter al. “Goe Gespeeld 
wil lokale beleidsmakers, jeugdraden en jeugdwerkers versterken om spelen in de kijker te zetten en ruimte te maken voor écht 
spelen”, legt Monique Suls uit. “Het charter zou het jeugdbeleid in Zandhoven een bijkomende impuls kunnen geven.”

•  Voorzie een spelotheek waar inwoners spelletjes kunnen ontlenen. In onder meer Zoersel, Heist-op-den-Berg, Herenthout en  
Brasschaat bestaat zo’n spelotheek al. “Hoewel inwoners in Zandhoven al volksspelen en reuzengezelschapspelen kunnen  
ontlenen, ontbreekt het onze gemeente aan een echte spelotheek. De N-VA pleit voor een gevarieerder  
aanbod aan spelmateriaal en gezelschapsspelen voor kinderen tussen 2,5 en 12 jaar. Op die manier  
hoeven ouders en grootouders niet langer al hun speelgoed zelf aan te schaffen. Kinderen kunnen allerlei 
spelmateriaal uittesten en kunnen zo heel wat nieuwe spelervaringen opdoen”, aldus Monique Suls.

Helaas wees het gemeentebestuur beide voorstellen af. “Een jammere zaak”, vindt 
Monique. “Zeker omdat deze voorstellen absoluut niet zwaar wegen op het  
gemeentelijk budget, maar het jeugdbeleid wel zouden verbeteren. Vanuit de  
oppositie blijven we in elk geval verbeteringsvoorstellen formuleren.”

Monique Suls  
Gemeenteraadslid 

Ward Peeters  
Gemeenteraadslid 
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Luxe-ontbijtbuffet in Pulle breekt alle records
In oktober organiseerde N-VA Zandhoven naar jaarlijkse gewoonte een luxe-ontbijtbuffet. Het werd een  
gezellige ochtend. Alle sympathisanten van N-VA Zandhoven konden genieten van cava, fruitsap en een  
uitgebreid ontbijtbuffet. Heel wat bekende gezichten en N-VA-kopstukken zakten af naar Pulle. Naast de  
bijna 200 aanwezigen waren ook Kamerleden Yoleen Van Camp en Bert Wollants en burgemeester van Ranst 
Johan De Ryck erbij. 

Elk jaar is onze afdeling te gast in een andere Zandhovense 
deelgemeente. Dit jaar stond het buffet opgesteld in feestzaal 
De Lelie in Pulle. Organisatieverantwoordelijke Martine 
Ghielens, die zelf in Pulle woont, licht toe: “De keuze voor 
De Lelie in Pulle is bewust gedaan. Toen we hoorden dat 
De Lelie na de onverwachte sluiting van vorig jaar opnieuw 
openging, hebben we geen seconde getwijfeld om de nieuwe 
eigenaars een hart onder de riem te steken. Al van in het 
begin waren de nieuwe uitbaters Cliff Verstrepen en Tamara 
Swaans enorm behulpzaam en meedenkend. Ze hebben er 
mee toe bijgedragen dat deze dag een groot succes werd.”

Lokale middenstand
“N-VA Zandhoven trekt resoluut de kaart van de lokale 
middenstand en horeca”, vult kersvers gemeenteraadslid Marijke 
Lambrechts aan. “We hebben dan ook bewust gekozen voor 

verse producten van plaatselijke handelaars. Via deze weg wil 
ik dan ook graag de Zandhovense middenstanders bedanken 
die het ontbijtbuffet mee tot een enorm succes maakten.”

Mobiele camera’s in Zandhoven
Er komen binnenkort mobiele camera’s in Zandhoven. De N-VA keurde op de gemeenteraad een nieuw 
reglement goed over cameratoezicht op het openbaar domein. Dat gebeurde in navolging van de gemeente 
Ranst, waar men onder leiding van N-VA-burgemeester Johan De Ryck onlangs ook zo’n reglement goed-
keurde. Zandhoven en Ranst zitten in dezelfde politiezone ZARA. Het is dan ook logisch dat Zandhoven 
mee op de kar springt. Bedoeling is dat de mobiele camera’s ingezet worden om inbraken, vandalisme en 
overlast te bestrijden. 

In Zandhoven wordt regelmatig zwerfvuil achtergelaten. Denk maar aan de huisraad 
die in mei dit jaar gestort werd in het Waterschap in Viersel, maar ook aan het afval 
dat eerder werd gevonden in de beek naast de Pulderdijk in Pulle, recht in natuur- 
gebied De Lovenhoek, of in de bossen aan Het Kruis in Pulderbos. 

Nut al bewezen
“Voor de N-VA is het duidelijk: dergelijke vormen van criminaliteit horen niet 
thuis in Zandhoven. Er bestaat dan ook geen discussie over: sluikstorten en andere 
vormen van vandalisme zijn onaanvaardbaar en moeten met alle middelen worden 
bestreden”, stelt gemeenteraadslid Tom Van Bergen. Mobiele camera’s zijn een ideale 
tool in die strijd. Zo hielpen ze de politie bijvoorbeeld in onze naburige gemeente 
Broechem om iemand te vatten die herhaaldelijk opzettelijk auto’s bekraste. Op  
Emblem-beach konden dankzij de camera’s dan weer drugdealers en sluikstorters opgespoord worden.

Geen straffeloosheid meer
“Het blijkt in de praktijk bijzonder moeilijk om een mentaliteitsverandering te realiseren. Met de mobiele  
camera’s kunnen we overtreders sneller oppakken en komt er een einde aan het gevoel van straffeloosheid. 
We zijn dan ook blij dat we het initiatief van N-VA-burgemeester en voorzitter  
van het ZARA-politiecollege Johan De Ryck om mobiele camera’s in te zetten ook 
konden goedkeuren in Zandhoven”, besluit Tom Van Bergen.

  De mobiele camera’s worden ingezet om 
inbraken, vandalisme en overlast te bestrijden.

Tom Van Bergen 
Gemeenteraadslid 
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